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James Pallotta udzielił wczoraj wywiadu dla Sky Sport. Prezydent Romy w

sprawie budowy nowego stadionu powiedział: "Pracowaliśmy nad

stadionem 4 lata. Obecnie projekt przeszedł w regionie. Moje spotkanie z

burmistrzem był owocne i fantastyczne. Nie było żadnych problemów w

sprawie stadionu, nad którymi media mogłyby spekulować. Nie wszystkie

kwestie były oczywiście na czas. Teraz jednak wszystko jest w porządku.

Mamy 40.000 stron dokumentacji. Rozmawialiśmy z Zingarettim i mamy

nadzieję rozpocząć pierwsze prace w marcu."

O Tottim: "Czy będzie z nami nadal w przyszłym sezonie ? Francesco i ja nie

rozmawialiśmy dużo o tych rzeczach. Są różne kwestie, takie jak np. jego zdrowie.

On pozostanie z nami przez wiele lat na szczeblu kierowniczym. Poprzednio

postanowiliśmy o tym porozmawiać pod koniec sezonu dla decyzji, która pozwoliła

ponownie zobaczyć go na boisku, w tym sezonie. Totti jest ważny dla zespołu i

całego Rzymu. Jesteśmy zespołem, inni pracują dla Francesco, Francesco pracuje

dla innych. Wiem, ile on znaczy dla wszystkich ale musimy przeanalizować ogólną

sytuację na przyszłość."

O Spallettim: "Luciano ma ciekawy charakter. Ciężko pracuje, ma wspaniały

personel, który wspiera go i w ubiegłym roku, w grudniu, rozmawiałem z pewnym

wielkim menedżerem, który powiedział mi, że Spalletti byłby najlepszym trenerem

dla Romy, zwłaszcza z taktycznego punktu widzenia. Jeśli popatrzymy na to, co

zrobiliśmy od początku, gdy przejął zespół, to postęp jest bardzo duży. Chciałbym

żeby został na długo i walczył o Scudetto. Juventus jest faworytem ale nie boimy się

ich. To dopiero początek sezonu, jest zbyt wcześnie, aby o czymkolwiek mówić".

O meczu we Florencji Pallotta powiedział: "Myślę, że przez 90 minut Roma grała

dobrze, jednak pozostaliśmy bez punktów. Zasłużyliśmy przynajmniej na remis.

Wszystkie powtórki pokazały, że przy golu był spalony. Ten mecz nie ma wpływu na

nasze cele. Dowiedziałem się kilka lat temu, że jeśli coś nieodpowiedniego powiem

na sędziów to otrzymam karę, więc lepiej nic nie mówię. Wydaje się to absurdalne,

ale dziennikarze zmieniają moje wypowiedzi, jest to już naprawdę męczące starać

się być jasnym i nie być dobrze zrozumianym.

O Dżeko: "Rozmawialiśmy o nim tego lata z Spallettim. Wiedzieliśmy, że zawsze był

to wielki talent. Jest liderem, ciężko pracuje na treningach. Wybór przez niego Serie

A nie był łatwym wyborem. Jeśli przychodzisz z Premier League to musisz mieć czas

na aklimatyzację od sześciu miesięcy do roku. Tęskni za strzelaniem bramek, to

prawda. Jestem bardzo zadowolony z tego, co Edin robi, ma jednak wielkie rezerwy".

O relacjach z kibicami: "Kibice to zespół. Jesteśmy właścicielami, ale jeśli nie

mielibyśmy kibiców to bylibyśmy niczym. Chcielibyśmy by wrócili na stadion,

ponieważ zespół nie jest sobą. Obecnie nie kontrolujemy stadionu i bezpieczeństwa

na nim. To robi miasto. Jesteśmy bardzo sfrustrowani z tego względu. Gdy będziemy

mieli stadion, będziemy przestrzegać bezpieczeństwa ale przy pomocy innych

narzędzi."
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